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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.


	      	

	      	
	        	Przypomnij później
	        	Przejdź do serwisu
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                        Starosta odpowiada na zarzuty ws. sygnalizacji

                        W niektórych mediach pojawiły się niedawno materiały sugerujące jakoby powiat jaworski nie posiadał środków na ponowną instalację sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Szpitalnej, Piastowskiej, Armii Krajowej i Strzegomskiej.
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Stanisław Laskowski Starostwo Powiatowe powiat jaworski sygnalizacja skrzyżownanie 
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                                    pusta kasa•29 kwietnia 2016 o 08:04
                                    Skąd  ma wziąć kasę na światła przecież to co Urbański zaoszczędził rozpuścił i kasa jest pusta
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                    Starosta Stanisław Laskowski nie krył irytacji takim sposobem przedstawiania problemu, czemu wyraz dał na kwietniowej sesji Rady Powiatu Jaworskiego.


- Nie można przejść obojętnie obok informacji, które naruszają nasze dobre imię. Podawane są w mediach informacje, że w związku z bardzo trudną sytuacją powiatu jaworskiego brakuje środków w budżecie na wykonanie sygnalizacji świetlnej. Chciałbym na ten temat powiedzieć kilka kwestii, żeby znowu media nie przekłamywały w swoich artykułach – mówił starosta Laskowski.


Jak dodawał w dalszym ciągu trwają rozmowy w tej sprawie z władzami miasta. Starostwo czeka na jasną deklaracje gminy.


- Prowadzimy rozmowy z gminą Jawor od 2012 roku. Ustaliliśmy, że wspólna realizacja tej inwestycji odbędzie się w 2014 roku. W związku z tym, że dokumentacja nie była dopracowana, ustaliliśmy jeszcze z poprzednim burmistrzem Jawora, że wykonanie sygnalizacji nastąpi w roku 2015. Wystąpiliśmy do pana burmistrza z prośbą o potwierdzenie deklaracji, że gmina będzie partycypować w kosztach wykonania tej sygnalizacji - zauważał Stanisław Laskowski.


Starosta podkreślał, że powiat jest przygotowany do realizacji inwestycji i czeka na decyzję ze strony władz Jawora.


- Ta korespondencja trwa do dnia dzisiejszego i dziwię się, że radni gminy Jawor dyskutują na temat inwestycji, która ma być realizowana wspólnie z powiatem, kiedy gmina Jawor przez ostatnie dwa lata nie zabezpieczyła w swoim budżecie nawet złotówki. Powiat jaworski od trzech lat ma zabezpieczone środki. Na dzień dzisiejszy w naszym budżecie mamy zabezpieczone 190 tys. zł. Nie można mówić, że ze względu na to, że powiat nie ma zabezpieczonych środków, nie można zrealizować inwestycji – dodawał starosta.


Do emocjonalnego wystąpienia w czasie sesji sprowokowało Stanisława Laskowskiego stanowisko jednego z radnych gminy Jawor, przekazywane przez część lokalnych mediów.


- Ja dzisiaj usłyszałem w Radio Plus, co zmusiło mnie do tego by powiedzieć kilka słów, że inwestycja jest odkładana, bo w budżecie powiatu nie ma na nią środków. To jest nieprawdziwa informacja. Nie można takich nieprawdziwych informacji zamieszczać bez konsultacji z zainteresowanymi stronami. Uważam, że niektórzy radni wychodzą poza swoje kompetencje. Radny mówi, że będzie interweniował w starostwie. Dziwię się. Ja nie interweniuję w gminie, że u mnie na ulicy Berlinga od kilku lat nie ma światła i dzieci się boją wieczorem wyjść. Do tej pory starałem się nie komentować decyzji gminy Jawor i decyzji organów gminy. Uważam, że do tego są odpowiednie ścieżki, ale w ostatnim okresie strasznie uaktywnili się niektórzy radni z gminy i albo nie maja odpowiedniej informacji albo jest to celowa próba dyskryminacji naszych działań – nie krył oburzenia starosta.


Na zakończenie swojego wystąpienia rzadzący powiatem jeszcze raz podkreślał, że brak realizacji inwestycji nie jest winą starostwa, które jest gotowe do wspólnej inwestycji z gminą Jawor, zgodnie z ustaleniami z lat ubiegłych.


- Jeszcze raz chciałbym powiedzieć oficjalnie. Powiat jaworski jest przygotowany do realizacji tego zadania. Jeżeli gmina Jawor potwierdzi wolę realizacji tej inwestycji, będziemy ją realizować. Na dzień dzisiejszy powiat jaworski jest przygotowany do realizacji, tylko w budżecie gminy Jawor muszą się znaleźć odpowiednie środki. Nie można przekazywać takich nieprawdziwych informacji, ponieważ to uderza w wizerunek powiatu jaworskiego. W ubiegłym roku gmina Jawor zrealizowała inwestycje na poziomie dwóch milionów, a powiat jaworski na poziomie ponad sześciu milionów, więc nie wiem kto ma taką trudną sytuację… - kończył Stanisław Laskowski.

                                    

                            

                                
                                    
                        
                             Wyraź swoją opinię

                            SKOMENTUJ

                        
                    

                    
                                        
                             Powiadom znajomych

                            UDOSTĘPNIJ

                        
                    

            

            
                  
            

                        
                	 Poprzedni artykuł
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Gmina Mściwojów: Prace nad Programem Rewitalizacji rozpoczęte
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                [image: mariusz]
    mariusz•27 września 2017 o 18:32

    To nie burmistrz ma się dokładać, bo to nie jego prywatne środki. To miasto powinno widzieć problem bezpieczeństwa. Jeżeli ma ponad 400 tys. na promocję to nie widzę problemu, żeby przekazał 1/4 z tego na pilniejsze sprawy.
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        To nie burmistrz ma się dokładać, bo to nie jego prywatne środki. To miasto powinno widzieć problem bezpieczeństwa. Jeżeli ma ponad 400 tys. na promocję to nie widzę problemu, żeby przekazał 1/4 z tego na pilniejsze sprawy.    
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    jaworzanin•19 września 2017 o 21:23

    nie rozumiem tego.Urbański przez 12 lat był burmistrzem Laskowski przez 8 lat był starostą i nie mogli się dogadać ?????Przecież obaj pochodzą z Porozumienia Prawicy i chodzą do tego samego kościoła!
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        nie rozumiem tego.Urbański przez 12 lat był burmistrzem Laskowski przez 8 lat był starostą i nie mogli się dogadać ?????Przecież obaj pochodzą z Porozumienia Prawicy i chodzą do tego samego kościoła!
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    CCjaworzanin•25 września 2017 o 09:35

    Wszystko było dogadane i w 2015 roku miało być zrobione, ale jak wiadomo pod koniec 2014 przyszła zmiana warty i jedna ze stron się wycofała.
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        Wszystko było dogadane i w 2015 roku miało być zrobione, ale jak wiadomo pod koniec 2014 przyszła zmiana warty i jedna ze stron się wycofała.
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    gośćCC•25 września 2017 o 10:09

    Zadanie są dość dokładnie podzielone między gminą a starostwem wystarczy że każdy będzie robił swoje i za swoje
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        Zadanie są dość dokładnie podzielone między gminą a starostwem wystarczy że każdy będzie robił swoje i za swoje
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    transferCC•25 września 2017 o 10:03

    a z czego ma inwestować, jak sporo pieniędzy z gminnej kasy bezpowrotnie wypływa do innego powiatu w postawi wynagrodzeń i zleceń (utrata wpływów z PIT i CIT), idzie na imprezy, igrzyska, przyjęcia, promocję, PR?
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        a z czego ma inwestować, jak sporo pieniędzy z gminnej kasy bezpowrotnie wypływa do innego powiatu w postawi wynagrodzeń i zleceń (utrata wpływów z PIT i CIT), idzie na imprezy, igrzyska, przyjęcia, promocję, PR?
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    RWCC•25 września 2017 o 09:59

    Dokładnie więcej inwestycji zrobiono w gminach Mściwojów, Męcinka czy Wądroże bo tam wójtowie chcą i potrafią współpracować ze Starostwem. Burmistrz prowadzi jakąś grę i odwraca uwagę mieszkańców od tego że sam niewiele inwestuje w miasto.
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        Dokładnie więcej inwestycji zrobiono w gminach Mściwojów, Męcinka czy Wądroże bo tam wójtowie chcą i potrafią współpracować ze Starostwem. Burmistrz prowadzi jakąś grę i odwraca uwagę mieszkańców od tego że sam niewiele inwestuje w miasto.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: mieszkaniec]
    mieszkaniecCC•25 września 2017 o 09:53

    A dlaczego burmistrz osobiście angażuje się w to, aby były realizowane, skoro nie chce partycypować? Jeśli mu naprawdę zależy na spełnieniu potrzeb mieszkańców, to niech partycypuje w tej inwestycji, jak to robią inni wójtowie dla swoich mieszkańćów, bo ta sygnalizacja jest na terytorium Jawora, nie Paszowic, Wądroża, czy Męcinki i służyć będzie głównie jaworzanom. Panie burmistrzu-ruch jest tylko po Pana stronie, bo starosta od kilku lat deklaruje gotowość do realizacji tej inwestycji i mieszkańcy Pana gminy doczekają się tej sygnalizacji.
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        A dlaczego burmistrz osobiście angażuje się w to, aby były realizowane, skoro nie chce partycypować? Jeśli mu naprawdę zależy na spełnieniu potrzeb mieszkańców, to niech partycypuje w tej inwestycji, jak to robią inni wójtowie dla swoich mieszkańćów, bo ta sygnalizacja jest na terytorium Jawora, nie Paszowic, Wądroża, czy Męcinki i służyć będzie głównie jaworzanom. Panie burmistrzu-ruch jest tylko po Pana stronie, bo starosta od kilku lat deklaruje gotowość do realizacji tej inwestycji i mieszkańcy Pana gminy doczekają się tej sygnalizacji.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    




                [image: xxxx]
    xxxxCC•25 września 2017 o 09:41

    dlaczego burmistrz ma się dokładać do zadań starostwa?
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        dlaczego burmistrz ma się dokładać do zadań starostwa? 
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    nie spamujjaworzanin•19 września 2017 o 21:28

    no przecież dogadywali się, razem zrealizowali wiele inwestycji
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        no przecież dogadywali się, razem zrealizowali wiele inwestycji
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                [image: jaworski]
    jaworski•16 września 2017 o 14:25

    Trzy lata nic, a teraz krzyki. Obecny burmistrz i jego radni naobiecywali, aż się w głowie zakręciło. I co i wyszło parę skwerków i tyle, Ale zblizają sie kolejne wybory, no to trzeba dupska podnieś. Niech sie radni zajmą tym jak się traktuje pracowników w zakładach, które należą pod burmistrza. Jak się ich traktuje, jak zwalnia, pomniejsza zarobki i komu przyznaje się premie. Ale to nie wygodny temat.
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        Trzy lata nic, a teraz krzyki. Obecny burmistrz i jego radni naobiecywali, aż się w głowie zakręciło. I co i wyszło parę skwerków i tyle, Ale zblizają sie kolejne wybory, no to trzeba dupska podnieś. Niech sie radni zajmą tym jak się traktuje pracowników w zakładach, które należą pod burmistrza. Jak się ich traktuje, jak zwalnia, pomniejsza zarobki i komu przyznaje się premie. Ale to nie wygodny temat.
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    Mera•16 września 2017 o 08:03

    Panie Starosto nie ma wyjścia, aby uzdrowić sytuację prosimy o kandydowanie na fotel burmistrza i wreszcie w Jaworze coś ruszy, bo te przepychanki w ratuszu są już męczące. Z reszt jak mówią w ratuszu pozwalniali ludzi, a teraz nowi jakoś nie garną się do pracy i Jawor stoi. Proszę zapytać ile kamienic w 2017 r. wyremontował ZLK? Miasto niszczeje a burmistrz tylko obietnice, obietnice, obietnice
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        Panie Starosto nie ma wyjścia, aby uzdrowić sytuację prosimy o kandydowanie na fotel burmistrza i wreszcie w Jaworze coś ruszy, bo te przepychanki w ratuszu są już męczące. Z reszt jak mówią w ratuszu pozwalniali ludzi, a teraz nowi jakoś nie garną się do pracy i Jawor stoi. Proszę zapytać ile kamienic w 2017 r. wyremontował ZLK? Miasto niszczeje a burmistrz tylko obietnice, obietnice, obietnice

        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: jaworzanin]
    jaworzaninMera•25 września 2017 o 09:55

    to prawda, Jawor potrzebuje gospodarnego zarządcy, dbającego o swoich mieszkańców
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        to prawda, Jawor potrzebuje gospodarnego zarządcy, dbającego o swoich mieszkańców
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    Po co starostwo?
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        Po co starostwo?
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                [image: mieszkaniec Jawora 33]
    mieszkaniec Jawora 33•4 maja 2016 o 08:37

    Do Jaworzanina - jakbyś czytał ze zrozumieniem, to byś wiedział, że inwestycja miała być zrealizowana dopiero w 2015 r. Niestety ludziska w wyborach wybrali piękne fotografie i obiecanki. A od 2015 r. niestety "rządzi" już burmistrz Bera. Tez obiecywał współpracę, ale tylko na obietnicach się skończyło, zresztą tak samo jak z obiecankami wyborczymi. Jeszcze będziesz tęsknić za Urbańskim.
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        Do Jaworzanina - jakbyś czytał ze zrozumieniem, to byś wiedział, że inwestycja miała być zrealizowana dopiero w 2015 r. Niestety ludziska w wyborach wybrali piękne fotografie i obiecanki. A od 2015 r. niestety "rządzi" już burmistrz Bera. Tez obiecywał współpracę, ale tylko na obietnicach się skończyło, zresztą tak samo jak z obiecankami wyborczymi. Jeszcze będziesz tęsknić za Urbańskim.
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    ku pamięci•4 maja 2016 o 08:02

    Tutaj również pisano o współpracy   http://www.jawor.pl/pl/aktualnosc-4312.html
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        Tutaj również pisano o współpracy   http://www.jawor.pl/pl/aktualnosc-4312.html
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    Internet pamięta!•4 maja 2016 o 07:57

    Niecały rok temu pewien znany jaworski dziennikarz relacjonował, że sygnalizacja będzie wspólnym działaniem gminy i powiatu, a burmistrz wszędzie chwalił się współpracą z powiatem. O proszę choćby tutaj: http://regionfan.pl/68344/
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        Niecały rok temu pewien znany jaworski dziennikarz relacjonował, że sygnalizacja będzie wspólnym działaniem gminy i powiatu, a burmistrz wszędzie chwalił się współpracą z powiatem. O proszę choćby tutaj: http://regionfan.pl/68344/
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    do jaworzanina•2 maja 2016 o 09:18

    pasowałoby najpierw zapoznać sie z tematem a, potem dopiero popierać pana Berę. Sięgnij do poprzedniej kadencji jak p.Bera był radnym to zobaczysz że interpelacjami w sprawie tych świateł bombardowała Urbańskiego nie kto inny jak PO , a teraz jak sam jest burmistrzem PO to co juz mu światła nie są potrzebne. Widać punkt widzenia zależy od punktu siedzenia. A ja popieram Starostę bo nie zmienia swojego zdania cały czas ma w budżecie zapewnione pieniądze na światła i czeka na wywiązanie się Burmistrza .Starosta jak da słowo to go dotrzymuje , ale widać nie wszyscy to potrafia.
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        pasowałoby najpierw zapoznać sie z tematem a, potem dopiero popierać pana Berę. Sięgnij do poprzedniej kadencji jak p.Bera był radnym to zobaczysz że interpelacjami w sprawie tych świateł bombardowała Urbańskiego nie kto inny jak PO , a teraz jak sam jest burmistrzem PO to co juz mu światła nie są potrzebne. Widać punkt widzenia zależy od punktu siedzenia. A ja popieram Starostę bo nie zmienia swojego zdania cały czas ma w budżecie zapewnione pieniądze na światła i czeka na wywiązanie się Burmistrza .Starosta jak da słowo to go dotrzymuje , ale widać nie wszyscy to potrafia.
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    jaworzanin•2 maja 2016 o 07:13

    Starosta twierdzi, że umawial sie z poprzednim Burmistrzem  na realizację zadania SYGNALIZACJE więc czego tej inwestycji nie zrealizowali przez 8 lat. Panie Starosto czy nie widzi Pan , że P Urbańskiego już nie ma. A Pan dalej smędzi to samo. Z Panem nie warto się na nic umawiać bo Pan nie dotrzymuje słowa. Pana Berę w pełni popieram w tej sprawie.
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        Starosta twierdzi, że umawial sie z poprzednim Burmistrzem  na realizację zadania SYGNALIZACJE więc czego tej inwestycji nie zrealizowali przez 8 lat. Panie Starosto czy nie widzi Pan , że P Urbańskiego już nie ma. A Pan dalej smędzi to samo. Z Panem nie warto się na nic umawiać bo Pan nie dotrzymuje słowa. Pana Berę w pełni popieram w tej sprawie.
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    AS•2 maja 2016 o 06:18

    Danusia daj jeden przykład na to, że powiat wspiera gminy poza swoimi zadaniami statutowymi.Dwoi się i troi jak naciągnąć gminy na swoje zadania.Wazeliniarze dają się na to nabrać.Burmistrz Jawora ma racje, że realizuje swoje inwestycje bo to jego rola.A wyniki Jego pracy ocenią wyborcy. Jak na razie może spać spokojnie w porównaniu do Starosty.
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        Danusia daj jeden przykład na to, że powiat wspiera gminy poza swoimi zadaniami statutowymi.Dwoi się i troi jak naciągnąć gminy na swoje zadania.Wazeliniarze dają się na to nabrać.Burmistrz Jawora ma racje, że realizuje swoje inwestycje bo to jego rola.A wyniki Jego pracy ocenią wyborcy. Jak na razie może spać spokojnie w porównaniu do Starosty.
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    inwestycjeAS•2 maja 2016 o 08:10

    Remont DK3 i budowę S3 realizuje GDDKiA, remonr budynku dworca realizuje jego właściciel, czyli PKP.
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        Remont DK3 i budowę S3 realizuje GDDKiA, remonr budynku dworca realizuje jego właściciel, czyli PKP.
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                [image: mieszkanka]
    mieszkankaAS•2 maja 2016 o 07:32

    A jakie to inwestycje poczynił ten burmistrz, że może spać spokojnie? Tak naprawdę żadnej z obiecywanych, więc jeśli nic się nie zmieni to rozliczenie go przez wyborców może być bolesne. Brak obecności na sesjach, na spotkaniach z mieszkańcami. Coraz więcej osób czuje spore rozczarowanie.
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        A jakie to inwestycje poczynił ten burmistrz, że może spać spokojnie? Tak naprawdę żadnej z obiecywanych, więc jeśli nic się nie zmieni to rozliczenie go przez wyborców może być bolesne. Brak obecności na sesjach, na spotkaniach z mieszkańcami. Coraz więcej osób czuje spore rozczarowanie.
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                [image: Bogumiła Kowalska.]
    Bogumiła Kowalska.•29 kwietnia 2016 o 23:38

    Przeczytałam te wszystkie wypociny i donosy.Zauważyłam,że jeden człowiek miał odwagę podpisać się z imienia i nazwiska.Myślałam,że takie anonimowe donoszenie już się w naszym kraju skończyło.Pozdrawiam.
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        Przeczytałam te wszystkie wypociny i donosy.Zauważyłam,że jeden człowiek miał odwagę podpisać się z imienia i nazwiska.Myślałam,że takie anonimowe donoszenie już się w naszym kraju skończyło.Pozdrawiam.
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    widz•29 kwietnia 2016 o 19:52

    jeżeli chodzi o REFERENDUM to wielokrotnie na stronie Powiatu 24 pisano o referendum o odwołanie burmistrza , i to może by się powiodło, czas pokaże
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        jeżeli chodzi o REFERENDUM to wielokrotnie na stronie Powiatu 24 pisano o referendum o odwołanie burmistrza , i to może by się powiodło, czas pokaże
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    PIS•29 kwietnia 2016 o 18:51

    JEDNO MĄDRE WYJŚCIE JEST LIKWIDACJA POWIATÓW. Jeżeli ktoś zorganizuje referendum w tej sprawieto wynik jest pewny 90 procent ZA.
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        JEDNO MĄDRE WYJŚCIE JEST LIKWIDACJA POWIATÓW. Jeżeli ktoś zorganizuje referendum w tej sprawieto wynik jest pewny 90 procent ZA.
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    MarcinPIS•29 kwietnia 2016 o 19:13

    W ostatnich dwóch latach, to właśnie powiat realizuje duże poważne inwestycje i ściąga środki zewnętrzne. Od kiedy jest nowy burmistrz, to nie ma co nawet co porównywać.
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        W ostatnich dwóch latach, to właśnie powiat realizuje duże poważne inwestycje i ściąga środki zewnętrzne. Od kiedy jest nowy burmistrz, to nie ma co nawet co porównywać.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: Danusia]
    DanusiaMarcin•30 kwietnia 2016 o 20:01

    niestety obserwuję to troszkę z boku i faktycznie tak jest. Powiat dwoi się i troi, wspierając gminy a na przykładzie największego miasta niestety statystyki mówią same za siebie.
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        niestety obserwuję to troszkę z boku i faktycznie tak jest. Powiat dwoi się i troi, wspierając gminy a na przykładzie największego miasta niestety statystyki mówią same za siebie.
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    obs•29 kwietnia 2016 o 17:29

    Ten tydzień nie należał do najlepszych dla naszego radnego, wtopa za wtopą i zapewne myśli niech ten tydzień już się skończy,
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        Ten tydzień nie należał do najlepszych dla naszego radnego, wtopa za wtopą i zapewne myśli niech ten tydzień już się skończy,
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    radny powiatowy•29 kwietnia 2016 o 16:18

    Pan Burmistrz chwali się, że w ostatnim czasie dołożył do zadań powiatu ponad 200 tys. złotych. A dla kogo te są zadania, chodniki, drogi, ścieżka pieszo rowerowa do Myśliborza: dla starosty czy dla mieszkańców Jawora.
Poza tym to radni miejscy i powiatowi PO wywołali temat sygnalizacji świetlnej i twierdzili, że burmistrz Bera deklaruje udział gminy w tej inwestycji, czyżby o tym zapomnieli. Słowa się dotrzymuje Panie burmistrzu. A może to tak krucho w miejskim budżecie ?
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        Pan Burmistrz chwali się, że w ostatnim czasie dołożył do zadań powiatu ponad 200 tys. złotych. A dla kogo te są zadania, chodniki, drogi, ścieżka pieszo rowerowa do Myśliborza: dla starosty czy dla mieszkańców Jawora.
Poza tym to radni miejscy i powiatowi PO wywołali temat sygnalizacji świetlnej i twierdzili, że burmistrz Bera deklaruje udział gminy w tej inwestycji, czyżby o tym zapomnieli. Słowa się dotrzymuje Panie burmistrzu. A może to tak krucho w miejskim budżecie ?
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    zzradny powiatowy•29 kwietnia 2016 o 16:45

    Jeżeli chodzi do dofinansowanie zadań powiatowych to oczywiści miasto dołożyło ale jeszcze jak Urbański był burmistrzem. Dołożył na ścieżkę rowerową do Myśliborza remont ul.  Starojaworskiej ( Stary JAWOR ) itd. . Bera to jakoś nie czuje że inwestycje, które powiat realizuje w Jaworze to dla dobra mieszkańców Jawora i gmina powinna się dołożyć.
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        Jeżeli chodzi do dofinansowanie zadań powiatowych to oczywiści miasto dołożyło ale jeszcze jak Urbański był burmistrzem. Dołożył na ścieżkę rowerową do Myśliborza remont ul.  Starojaworskiej ( Stary JAWOR ) itd. . Bera to jakoś nie czuje że inwestycje, które powiat realizuje w Jaworze to dla dobra mieszkańców Jawora i gmina powinna się dołożyć.
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                [image: dla przypomnienia kto manipuluje sygnalizacją]
    dla przypomnienia kto manipuluje sygnalizacją•29 kwietnia 2016 o 11:10

    dla przypomnienia cała prawda o "chęciach zrobienia sygnalizacji"


http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/5720/baranowski-co-z-deklaracjami-burmistrza
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        dla przypomnienia cała prawda o "chęciach zrobienia sygnalizacji"


http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/5720/baranowski-co-z-deklaracjami-burmistrza
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                [image: wyborca z pana okręgu]
    wyborca z pana okręgu•29 kwietnia 2016 o 09:18

    panie Bander gdzie basen gdzie darmowa komunikacja gdzie miejsca pracy gdzie tak obiecane przez pana  miliony z UE. Cukiereczków już pan nie rozdaje ? Proszę wypowiadać się w tematach  np biegu wokół Jawora czy Ratusza a nie w tematach o których  pan nie ma zielonego pojęcia  i nie wie nic jakie były ustalenia. A ciągłość władzy powinna być zachowana.
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        panie Bander gdzie basen gdzie darmowa komunikacja gdzie miejsca pracy gdzie tak obiecane przez pana  miliony z UE. Cukiereczków już pan nie rozdaje ? Proszę wypowiadać się w tematach  np biegu wokół Jawora czy Ratusza a nie w tematach o których  pan nie ma zielonego pojęcia  i nie wie nic jakie były ustalenia. A ciągłość władzy powinna być zachowana.
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    danwyborca z pana okręgu•29 kwietnia 2016 o 10:29

    A kto niby zapłaci za tą "darmową" komunikacje miejską?
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        A kto niby zapłaci za tą "darmową" komunikacje miejską?
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    Jackdan•29 kwietnia 2016 o 12:35

    Burmistrz, przecież to ludziom obiecywał.
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        Burmistrz, przecież to ludziom obiecywał.
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    słuchacz•29 kwietnia 2016 o 08:59

    Radio Plus powinno wysłuchać dwóch stron tj. Starosty i Burmistrza , a nie puszczać na antenie niesprawdzone gadanie  radnego .Radio powinno działać profesjonalnie .Chyba przestane słuchać tego radia
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        Radio Plus powinno wysłuchać dwóch stron tj. Starosty i Burmistrza , a nie puszczać na antenie niesprawdzone gadanie  radnego .Radio powinno działać profesjonalnie .Chyba przestane słuchać tego radia
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    DJsłuchacz•29 kwietnia 2016 o 10:28

    Pani Jola dała się "wpuścić w maliny".
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        Pani Jola dała się "wpuścić w maliny".
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    stały słuchaczDJ•29 kwietnia 2016 o 17:28

    nie pierwszy już raz, niestety
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        nie pierwszy już raz, niestety
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    wyborca•29 kwietnia 2016 o 08:54

    pan Bander powinien w Radiu Plus powiedzieć dlaczego nie zabezpieczono w budżecie gminy środków na wiele obiecanek przedwyborczych  pana burmistrza Bery, ja dalej czekam na bezpłatną komunikację miejską , na letni basen, na kino itd,
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        pan Bander powinien w Radiu Plus powiedzieć dlaczego nie zabezpieczono w budżecie gminy środków na wiele obiecanek przedwyborczych  pana burmistrza Bery, ja dalej czekam na bezpłatną komunikację miejską , na letni basen, na kino itd,
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    julka•29 kwietnia 2016 o 08:47

    radny  Bander  jest radnym gminy i powinien wypowiadać się na temat  tego co radni i burmistrz robi w gminie , widać gołym okiem że nie ma żadnego doswiadczenia i wychodzi poza swoje kompetencje
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        radny  Bander  jest radnym gminy i powinien wypowiadać się na temat  tego co radni i burmistrz robi w gminie , widać gołym okiem że nie ma żadnego doswiadczenia i wychodzi poza swoje kompetencje
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    CeCeCe•29 kwietnia 2016 o 08:21

    A może Pan radny Bander zapytałby się swojego burmistrza kiedy będzie gotowy letni basen, remontowany Zamek Piastowski. Przecież pieniądze już prawie były.
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        A może Pan radny Bander zapytałby się swojego burmistrza kiedy będzie gotowy letni basen, remontowany Zamek Piastowski. Przecież pieniądze już prawie były.
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    komuch•29 kwietnia 2016 o 08:04

    Michał wyluzuj. Dzisiaj piątek. Czes pomyśleć o 1 maja jak za dawnych lat. Nie mów, że nie pamiętasz  pochodów. Ja sie już szykuje. Możesz się przyłączyć KRUPNIOCZKI już mam. POZDRAWIAM wszystkich pracujących i bezrobotnych.
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        Michał wyluzuj. Dzisiaj piątek. Czes pomyśleć o 1 maja jak za dawnych lat. Nie mów, że nie pamiętasz  pochodów. Ja sie już szykuje. Możesz się przyłączyć KRUPNIOCZKI już mam. POZDRAWIAM wszystkich pracujących i bezrobotnych.
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    pusta kasa•29 kwietnia 2016 o 08:04

    Skąd  ma wziąć kasę na światła przecież to co Urbański zaoszczędził rozpuścił i kasa jest pusta
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        Skąd  ma wziąć kasę na światła przecież to co Urbański zaoszczędził rozpuścił i kasa jest pusta
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    kumpel•29 kwietnia 2016 o 07:47

    Panie Starosto proszę sprawdzić komputer slużbowy Pana Naczelnika Wydziału Organizacyjnego to zobaczy Pan za co ten Pan pobiera wysoką pensję z naszych podatków.
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        Panie Starosto proszę sprawdzić komputer slużbowy Pana Naczelnika Wydziału Organizacyjnego to zobaczy Pan za co ten Pan pobiera wysoką pensję z naszych podatków.
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    Arturkumpel•29 kwietnia 2016 o 10:11

    "on apeluje", "on będzie walczył", niedowierzanie - czy chociaż był w starostwie w tej sprawie aby wcześniej zasięgnąć języka, czy porozmawiał ze Starostą lub inny kompetentnym pracownikiem. To co ostatnio pan wyprawia to niestety zdaniem wielu osób szczyt ...........
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        "on apeluje", "on będzie walczył", niedowierzanie - czy chociaż był w starostwie w tej sprawie aby wcześniej zasięgnąć języka, czy porozmawiał ze Starostą lub inny kompetentnym pracownikiem. To co ostatnio pan wyprawia to niestety zdaniem wielu osób szczyt ...........
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    Marcin Szwedokumpel•29 kwietnia 2016 o 10:06

    bezsensowna zmiana tematu, tym bardziej że kieruje tory na bardzo sumiennego pracownika Starostwa ( i tym samym krzywdzi jego dobre imię i godność całego urzędu). Kto zna Pana o którym mowa wie że jest on bardzo kompetentnym samorządowcem, z niezwykle mocnym kręgosłupem moralnym, a ten komentarz jest nieudaną próbą zmiany tematu. Jeżeli "kumpel" czuje się taki mocny w sprawach Jawora to niech zaproponuje osobie którą pomawia dyskusję, w cztery oczy, a nie anonimowo na forum portalu i wtedy się przekona, a czy przeprosi (wątpię), ale na pewno przestanie takie brednie wypisywać
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        bezsensowna zmiana tematu, tym bardziej że kieruje tory na bardzo sumiennego pracownika Starostwa ( i tym samym krzywdzi jego dobre imię i godność całego urzędu). Kto zna Pana o którym mowa wie że jest on bardzo kompetentnym samorządowcem, z niezwykle mocnym kręgosłupem moralnym, a ten komentarz jest nieudaną próbą zmiany tematu. Jeżeli "kumpel" czuje się taki mocny w sprawach Jawora to niech zaproponuje osobie którą pomawia dyskusję, w cztery oczy, a nie anonimowo na forum portalu i wtedy się przekona, a czy przeprosi (wątpię), ale na pewno przestanie takie brednie wypisywać
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    elakumpel•29 kwietnia 2016 o 07:50

    pokaż lepiej swój komputer, a przekonamy się który przedstawi nam ciekawszy życiorys.
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        pokaż lepiej swój komputer, a przekonamy się który przedstawi nam ciekawszy życiorys.
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    Wuju•29 kwietnia 2016 o 07:47

    Szok i niedowierzanie. Chwile później jak powiat podejmuje decyzję że w tym roku zmodernizuje w Jaworze ul. Limanowskiego oraz Kuzienniczą (drogi wojewódzkie) i opracuje dokumentację techniczną na rondo przy lidlu, ba nawet wykona chodnik przy Armii Krajowej, ukazuje się taka informacja. Proponuję lepiej Panu Radnemu Bandarowi spojrzeć na budżet powiatu i przekonać się wcześniej czy ma zabezpieczone środki na powstanie sygnalizacji a nie wypowiadać się w mediach i to na sprawach o których się wie niewiele.
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        Szok i niedowierzanie. Chwile później jak powiat podejmuje decyzję że w tym roku zmodernizuje w Jaworze ul. Limanowskiego oraz Kuzienniczą (drogi wojewódzkie) i opracuje dokumentację techniczną na rondo przy lidlu, ba nawet wykona chodnik przy Armii Krajowej, ukazuje się taka informacja. Proponuję lepiej Panu Radnemu Bandarowi spojrzeć na budżet powiatu i przekonać się wcześniej czy ma zabezpieczone środki na powstanie sygnalizacji a nie wypowiadać się w mediach i to na sprawach o których się wie niewiele.
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    Radny Bander niech nie zajmuje  się sprawami o których nie ma zielonego pojęcia ! Niech pobiega sobie z bera zrobi sobie parę fotek to może odświeży mu się umysł.
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        Radny Bander niech nie zajmuje  się sprawami o których nie ma zielonego pojęcia ! Niech pobiega sobie z bera zrobi sobie parę fotek to może odświeży mu się umysł.
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    Ktoś nim widać steruje, a ten biedak nie ma pojęcia o czym mówi.
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        Ktoś nim widać steruje, a ten biedak nie ma pojęcia o czym mówi.
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    Ostatnie zdanie mówi wszystko. Gmina przestała inwestować a skupia się na medialnych gierkach. Gra pozorów zamiast faktycznych działań. Na samym PR wiecznie wygrywać się nie da, o czym zresztą PO przekonało się w ubiegłym roku bardzo dobitnie!
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        Ostatnie zdanie mówi wszystko. Gmina przestała inwestować a skupia się na medialnych gierkach. Gra pozorów zamiast faktycznych działań. Na samym PR wiecznie wygrywać się nie da, o czym zresztą PO przekonało się w ubiegłym roku bardzo dobitnie!
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    CCC•29 kwietnia 2016 o 07:36

    Brawo były radny ten jegomość najwyżej powinien siedzieć na portierni. Zamieszanie w powiecie robi prawie 10 lat.
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        Brawo były radny ten jegomość najwyżej powinien siedzieć na portierni. Zamieszanie w powiecie robi prawie 10 lat.
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    obecny radny•29 kwietnia 2016 o 07:34

    Do byłego radnego - umowy się dotrzymuje, a nie zwala winę na innych.
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        Do byłego radnego - umowy się dotrzymuje, a nie zwala winę na innych.
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    Panie Starosto niech się powiat odstosunkuje od gminy w sprawie sygnalizacji. To jest zadanie powiatu i radni gminy byli by IDIOTAMI zeby finansować to zadanie. Mieliście 8 lat na realizację tego zadania z Burmistrzem Pe Pe.Zganianie winy na miasto nie przystoi.Miasto ma wiele swoich zadań powstałych po poprzedniej władzy Jeżeli z finansami powiatu jest tak dobrze to po co wam gmina. Niech pan publicznie powie w ilu przypadkach wspomagaliście gminę w realizacji jej zadań.Jeżeli jest się nieudolnym to winy szuka się u innych.Jeżeli stać było Pana na zatrudnienie niepotrzebnego Naczelnika to niech Pan teraz nie marudzi. Ta suma w zupełności starczyła by na realizację tego zadania. A tak ten jegomość pląta się po starostwie za niemałą sumkę robiąc jedynie zamieszanie.
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        Panie Starosto niech się powiat odstosunkuje od gminy w sprawie sygnalizacji. To jest zadanie powiatu i radni gminy byli by IDIOTAMI zeby finansować to zadanie. Mieliście 8 lat na realizację tego zadania z Burmistrzem Pe Pe.Zganianie winy na miasto nie przystoi.Miasto ma wiele swoich zadań powstałych po poprzedniej władzy Jeżeli z finansami powiatu jest tak dobrze to po co wam gmina. Niech pan publicznie powie w ilu przypadkach wspomagaliście gminę w realizacji jej zadań.Jeżeli jest się nieudolnym to winy szuka się u innych.Jeżeli stać było Pana na zatrudnienie niepotrzebnego Naczelnika to niech Pan teraz nie marudzi. Ta suma w zupełności starczyła by na realizację tego zadania. A tak ten jegomość pląta się po starostwie za niemałą sumkę robiąc jedynie zamieszanie.
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    czy na pewno to napisał była radny (a nie jakiś obecny i to "znawca" sportu)?
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        czy na pewno to napisał była radny (a nie jakiś obecny i to "znawca" sportu)?
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    Czy na tej samej sesji była mowa o obniżeniu diet kilku radnym ? Dlaczego nie wszystkim ?
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        Czy na tej samej sesji była mowa o obniżeniu diet kilku radnym ? Dlaczego nie wszystkim ?
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                [image: john]
    johnZainteresowany•29 kwietnia 2016 o 09:40

    Nie było żadnego obniżania. Nie siej plotek...
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